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KLUB POSLANIKA 
Podgorica, 22.3.2021.godine

SKUPSTINA CRNE GORE 
PREDSJEDNIK 

Aleksa Becic

Obavjestavam Vas da cu na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Cme Gore, 
u ime Kluba Socijaldemokratske partije - Albanske koalicije “JEDNOGLASNO”, 
predsjedniku Vlade, g-dinu Zdravku Krivokapicu, postaviti pitanje na Prvoj 
(posebnoj) sjednici Prvog redovnog zasijedanja koja ce se odrzati 25-tog marta 
2021.godine.

S postovanjem,

PREDSJEDNIK KLUBA POSLANIKA
^Q/Konjevicmr
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Postovani predsjednice Vlade,

U skladu sa clanom 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, postavljam Vam 
sljedece pitanje:

Proslo je 100 dana rada Vlade. Vlada je sprovela kampanju pod nazivom 
“Potpisujem”, u kojoj je predstavila rezultate rada.

Postovani predsjednice Vlade,

Da li cete predloziti Vladi razrjesenje vd direktora ANB zbog krsenja Zakona o 
tajnosti podataka clana 26 stav 4, kao i osnovane sumnje da je pocinjeno 
krivicno djelo iz clana 369 Krivicnog zakonika, i da li ste zadovoljni radom organa 
za sprovodjenje zakona u prvih 100 dana rada Vlade i kako u tom svjetlu 
komentarisete negativno misljenje Venecijanske komisije na izmjene tuzilackih 
zakona koje je ministar pravde radio sa predstavnicima parlamentarne vecine?

OBRAZLOZENJE

Pitanje cu obrazloziti usmeno na samoj sjednici. 

Odgovor zahtijevam i u pisanoj formi.
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Podgorica, 25.mart 2021 .godlne

CRNA GORA

SKUPSTINA CRNE GORE
Gospodin Aleksa Be6ic, predsjednik

Po^tovani predsjedniSe,
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U skladu sa Slanom 187a Poslovnika SkupStine Crne Gore u prilo^u dost
pisane odgovore na poslanieka pitanja, kako bi isti bili dostavljeni uvazenim
poslanicima prije odrzavanja qednice posvebene Premijerskom satu koia j#
zakazana za 12.00 basova.
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Svaki odgovor dostavljen je u tri istovjetna primjerka.

S uvazavanjem,
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Postovani predsjedni5e,

Dostavljam Yarn odgovor na pitanje Kluba poslanika Socijaldemokratska partija Crne Gore
- Albanska koalicija ̂ ^Jednoglasno":

Moram najrpije da Vas ispravim i podsjetim da predloge tuzilaCkih zakona nije, kako ste naveli,
„radio ministar pravde sa predstavnicima parlamentame vecine", vec da su pomenute predloge
pripremali poslanici Skupstine koji su te predloge, kada su bill izradeni, dostavili Vladi na
izjasnjenje. Zbog toga je Vlada u svoje misljenje ukljudila ditav niz amandmana na tekst
predlozenih zakona, koje je dostavila Skupstini Crne Gore.

Sto se tiCe MiSljenja Venecijanske komisije, ono nije negativno, vec su u njemu sadrzani razli5ite
ocjene. U pogledu pojedinih rjeSenja, konstatovano je da predlozene zakonske izmjene nisu u
suprotnosti sa evropskim standardima, dok su u pogledu drugih iznijete sugestije da ona budu
korigovana. Konadno, MiSljenje sadrzi i brojne preporuke o tome kako je sve moguce pristupiti
deblokiranju tuzilackog sistema. Time je, pored ostalog, Venecijanska komisijajasno pokazala da
razumije legitimnost predlozenih zakonskih izmjena i potrebu da se u ovoj oblasti sprovedu
promjene.

Direktor Agencije za nacionalnu bezbjednost, gospodin Dejan VukSic, uziva obavjeStajno
povjerenje NATO partnera. Ukoliko postoji bilo koji obavjestajni problem, propust ill
nesporazum, takav problem ce se rje§avati izmedu ovih partnera, kao i pred domacim institucijama
u skladu sa zakonskim propisima i u obavjestajnom maniru van doma§aja dnevne politike i
senzacionallzma. Vlada ce sankcionisati svaku kompromitaciju obaveStajnog sektora, bilo da
dolazi od strane zaposlenih u ANB-u, dlanova Vlade ill trecih lica.

Ni jedan od dokumenata koji je ANB dostavila Odboru za bezbjednost i odbranu Skupstine Crne
Gore, za potrebe kontrolnog saslusanja potpredsjednika Vlade Crne Gore, Dritana Abazovica, ne
predstavlja dokument tj. tajni podatak druge drzave ili medunarodne organizacije, vec su u pitanju
iskljuCivo nacionalni dokumenti - tajni podaci nastali u radu ANB, sacinjeni od strane ovla§cenih
sluzbenika, kojima je stepen tajnosti odreden u skladu sa rjeSenjem kojim su odredene kategorije
podataka ANB stepena tajnosti „TAJNO".

Jedini zapis podataka o kojima je rijed nalazi se u dokumentu sacinjenom od strane ovla§cenog
sluzbenika ANB, znaci u nacionalnom dokumentu, kojem clanovi Odbora mogu pristupiti bez
dozvole shodno Clanu 26 stav 1 tacka 7 Zakona o tajnosti podataka i koji su u skladu sa stavom 3
istog clana, potpisali izjavu da ce sa tajnim podacima postupati u skladu sa zakonom i drugim
odgovarajucim propisima.

^lanom 57 istog Zakona propisano je daje lice koje koristi tajne podatke obavezno da o uodenim
nepravilnostima u vezi sa zastitom tajnog podatka ili njegovim otkrivanjem, bez odlaganja,
pisanim putem obavijesti ovlasceno lice koje je odredilo stepen tajnosti podataka, zbog cega ce se
u ovom slucaju postaviti pitanje Va§e odgovomostijerniste postupili u skladu sa ovom odredbom.
Naime, Vi kao clan Odbora za nacionalnu bezbjednost stedana08.03.2021. godine u prostorijama



ANB-a izvrsili uvid u navedenu dokumentaciju i ukoliko bi bilo tacSno da postoje bilo kakve
nepravilnosti u dokumentima u kojima ste ostvarili uvid, u smislu navedenog dlana Zakona, bill
ste du^i da ODMAH pismenim putem obavijestite direktora ANB-a Dejana Vuksica 5to Vi
namjemo to niste uCinili. Umjesto toga ste svjesno izbjegli svoju zakonsku obavezu rukovodeci se
iskljudivojeftinim politickim interesimaane interesimadrzaveCme Gore i odetaljimaobavijestili
medije sa namjerom nano§enja §tete ANB-u i driavi Cmoj Gori.

S uvaiavanjem,

Prof, dr Zdravko Krivokapic
Predsjedflik Vlade Cme Gore




